
Motion nr 2 till Västerhaninge IF årsmöte 2024

Inkommen motion via mail 2024-02-08 från: Fredrik Modéen

Motionens hela innehåll:

Hej

Känner att jag spottar ut mail/frågor just nu.. Min hjärna spinner iväg ibland😁.

Vad skulle det krävas för ett lag att spela Futsal i seriespel?

Går i de tankarna, har nog ingen annan än barnen med mig där just nu. Men hallarna är perfekta att
spela futsal.  Ribbyberg har nästan samma storlek som en hall för F13 spelare och barnen älskar att
spela det på träningarna.

Förutom någon Futsalboll, behöver man domare? Och sen utgår det en avgift till StFF. Är det något
mer?

Tex kanske lagen själva får betala avgift och material (som är extra) 

Mvh 
Fredrik 

Styrelsens svar:

Motionären föreslår verksamhet som ligger inom ramen för löpande verksamhet och där beslut om

sådan ligger inom ramen för det mandat årsmötet redan givits styrelsen.

Verksamheten utöver fotboll övervägs redan i planeringen av verksamheten.

Då föreningens verksamhet är relativt liten men växande och där vår styrelse och våra ledare redan

idag drar ett tungt lass med att utveckla sina lag, delta i fotbollsskolans verksamhet, kafeteria, olika

typer av möten och utbildningar har vi de senaste åren känt oss tvungna att tacka nej till både medel

och framförallt verksamhet inom dessa för samhället, och föreningens, viktiga områden.

Styrelsens yrkar på AVSLAG till motionen

Styrelsen föreslår att årsmötet avslår denna motion där vi ytterligare lägger belastning på befintliga

ledare och styrelse då få andra individer visar sig vara villiga att arbeta för klubbens utveckling.

Förslag måste balanseras med redan pågående aktiviteter. Denna motion ligger inte inom ramen för

vare sig personella, ekonomiska, organisatoriska som verksamhets reella resurser.


